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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1099 Handläggningstid för vapenlicenser

Handläggningstiden för vapenlicenser har skjutit i höjden. Siffror från 
september 2021 visade att det i vissa polisregioner kan dröja så mycket som 13 
veckor att få sin vapenlicens. Detta är något som står i stark kontrast till 
Polismyndighetens mål om 30 dagar.

Undertecknad betvivlar inte Polismyndighetens vilja att handlägga 
vapenlicensfrågor skyndsamt. Dock kvarstår det faktum att en av myndigheten 
uttalad målbild inte uppfylls. Det kan inte accepteras. Svenska jägare ska inte 
behöva vänta mer än skälig tid på sina vapenlicenser. Situationen med de långa 
handläggningstiderna måste adresseras av regeringen snarast.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Är ministern och regeringen beredda att skjuta till extra medel för att åtgärda 
problemen med långa handläggningstider för vapenlicenser?

………………………………………

John Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-16
Besvaras senast
2022-02-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


